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Or. 0002.5.2023 

Protokół Nr XLIX/23 
Rady Miasta Wysokie Mazowieckie 

z dnia 30 maja 2023 r. 
 

 Z posiedzenia XLIX sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie przeprowadzonej 

w dniu 30 maja 2023 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Wysokiem Mazowieckiem. 

 Otwarcie sesji nastąpiło o godz. 11 00. Na 14 osobowy skład Rady Miasta, 

w momencie otwarcia uczestniczyło 14 radnych w związku.W z czym Przewodniczący Rady 

stwierdził prawomocność posiedzenia. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek przywitał zaproszonych gości. 

 Sesja Rady Miasta rozpoczęła się od wprowadzenia sztandaru miasta Wysokie Mazo-

wieckie i wysłuchania hymnu państwowego, następnie uroczyste ślubowanie radnego złożył 

p. Krzysztof Murawski, wybrany 14 maja 2023 roku w wyborach uzupełniających, ogłoszo-

nych przez Wojewodę Podlaskiego w związku ze śmiercią radnej śp. p. Katarzyny Ogrodnik. 

 Po wysłuchaniu hymnu, wręczono zaświadczenie stwierdzającego wybór radnego 

Rady Miasta Wysokie Mazowieckie, które nowo wybrany radny otrzymał z rąk Przewodniczą-

cej Miejskiej Komisji Wyborczej – p. Agnieszki Wojciechowskiej.  

 Następnie Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek odczytał Rotę Ślubowania 

Radnych: 

 "Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców".  

Radny p. Krzystof Murawski złożył ślubowanie słowami "Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg". 

Ad.4 Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poinformował, że porządek obrad został 

radnym dostarczony wraz z materiałami na sesję, po czym go odczytał: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Wręczenie zaświadczenia stwierdzającego wybór radnego Rady Miasta Wysokie Mazo-

wieckie. 

3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego w wyborach uzupełniających do 

Rady Miasta Wysokie Mazowieckie, które odbyły się dnia 14 maja 2023 r. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

6. Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta Wysokie 

Mazowieckie. 

7. Zapoznanie z informacją dotyczącą stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego 

w mieście. 

8. Zapoznanie z informacją dotyczącą realizacji programu współpracy Miasta Wysokie Ma-

zowieckie z organizacjami pozarządowymi w 2022 roku. 
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9. Przyjęcie informacji dotyczącej realizacji uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, 

zbywania i obciążania nieruchomości gruntowych miasta stanowiących własność miasta 

oraz ich najmu na okres dłuższy niż 3 lata. 

10. Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany w składzie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

11. Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany składu stałej komisji Rady Miasta Wysokie Mazo-

wieckie. 

12. Podjęcie Uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych i udostępnienie kanału technologicznego. 

13. Podjęcie Uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 rok. 

14. Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie 

Mazowieckie na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2023-2027. 

15. Interpelacje i wnioski. 

16. Sprawy różne. 

17. Zapytania i wolne wnioski. 

18. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek zapytał o uwagi lub wnioski do porządku 

obrad. 

Zastępca Burmistrza Miasta p. Ewa Konarzewska wniosła o zdjęcie  porządku obrad pro-

jektu Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazo-

wieckie na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-

2027 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie w sprawie usunięcia z porządku obrad punktu 14 tj. ,,Podjęcie Uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 

2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2027. - czas gło-

sowania: 30 maja 2023, godz. 11:19, wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Przemysław Alkowski (ZA), Adam Buciński (ZA), Lech Kazimierz Jamiołkowski 

(ZA), Maciej Robert Janik (ZA), Katarzyna Jańczuk (ZA), Marek Kajurek (ZA), Andrzej Tomasz 

Kamianowski (ZA), Bogdan Matuszewski (ZA), Sławomir Mioduszewski (ZA), Wojciech Mo-

czydłowski (ZA), Krzysztof Murawski (ZA), Karol Nowicki (ZA), Damian Podbielski (ZA), Józef 

Sokolik (ZA), Sylwia Wasilewska (ZA) 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek odczytał porządek obrad po zmianach: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Wręczenie zaświadczenia stwierdzającego wybór radnego Rady Miasta Wysokie Ma-

zowieckie. 

3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego w wyborach uzupełniających do 

Rady Miasta Wysokie Mazowieckie, które odbyły się dnia 14 maja 2023 r. 
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4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

6. Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta Wy-

sokie Mazowieckie. 

7. Zapoznanie z informacją dotyczącą stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego 

w mieście. 

8. Zapoznanie z informacją dotyczącą realizacji programu współpracy Miasta Wysokie 

Mazowieckie z organizacjami pozarządowymi w 2022 roku. 

9. Przyjęcie informacji dotyczącej realizacji uchwały w sprawie określenia zasad naby-

wania, zbywania i obciążania nieruchomości gruntowych miasta stanowiących wła-

sność miasta oraz ich najmu na okres dłuższy niż 3 lata. 

10. Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany w składzie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

11. Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany składu stałej komisji Rady Miasta Wysokie Ma-

zowieckie. 

12. Podjęcie Uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych i udostępnienie kanału technologicznego. 

13. Podjęcie Uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 rok. 

14. Interpelacje i wnioski. 

15. Sprawy różne. 

16. Zapytania i wolne wnioski. 

17. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie przyjęcie porządku 

obrad ze zmianami. 

Głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. - czas głosowania: 30 maja 2023, godz. 

11:21, wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Przemysław Alkowski (ZA), Adam Buciński (ZA), Lech Kazimierz Jamiołkowski 

(ZA), Maciej Robert Janik (ZA), Katarzyna Jańczuk (ZA), Marek Kajurek (ZA), Andrzej Tomasz 

Kamianowski (ZA), Bogdan Matuszewski (ZA), Sławomir Mioduszewski (ZA), Wojciech Mo-

czydłowski (ZA), Krzysztof Murawski (ZA), Karol Nowicki (ZA), Damian Podbielski (ZA), Józef 

Sokolik (ZA), Sylwia Wasilewska (ZA) 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że porządek został przyjęty. 

 (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 5. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że protokół  był dostępny 

w biurze rady oraz w systemie eSesja, zapytał o uwagi - nie wniesiono, następnie poddał pod 

głosowanie przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Miasta. 

Głosowanie w sprawie przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

- czas głosowania: 30 maja 2023, godz. 11:21, wyniki: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 

1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: Przemysław Alkowski (ZA), Adam Buciński (ZA), Lech Kazimierz Jamiołkowski 

(ZA), Maciej Robert Janik (ZA), Katarzyna Jańczuk (ZA), Marek Kajurek (ZA), Andrzej Tomasz 

Kamianowski (ZA), Bogdan Matuszewski (ZA), Sławomir Mioduszewski (ZA), Wojciech 

Moczydłowski (ZA), Krzysztof Murawski (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Karol Nowicki (ZA), Damian 

Podbielski (ZA), Józef Sokolik (ZA), Sylwia Wasilewska (ZA) 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że protokół został przyjęty jednogło-

śnie. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.6 Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta 

Wysokie Mazowieckie. 

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko w sprawozdaniu z działalności przedstawił informację 

z bieżącego funkcjonowania, m.in. o podpisanych zarządzeniach z okresu międzysesyjnego 

( w załączeniu do protokołu): 

• w sprawie przekazania sprawozdania finansowego organowi stanowiącemu za 2022 rok, 

• w sprawie zmiany planu finansowego w zakresie gromadzenia środków na wydzielonym 

rachunku dochodów z Funduszu Pomocy na realizację zadań związanych z pomocą obywate-

lom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa w 2023 roku, 

• w sprawie opracowania planu finansowego w zakresie gromadzenia środków na wydzielo-

nym rachunku dochodów z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 z przeznaczeniem na doda-

tek węglowy i dodatek elektryczny oraz refundację podatku VAT za dostarczone paliwo ga-

zowe w 2023 roku, 

• w sprawie określenia sposobu wykonania uchwał Rady Miasta, 

• w sprawie zmian dokumentacji przyjętych zasad rachunkowości, 

• w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 rok, 

• w sprawie przygotowania projektów uchwał Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

 Burmistrz poinformował o działaniach podejmowanych w sprawie przeniesienia sie-

dziby Inspektoratu Zakładu Ubezpieczeń Społecznych w Wysokiem Mazowieckiem, zlokali-

zowanego przy ul. Plac Odrodzenia 5 na nową lokalizację przy ul. Mystkowska 43. Posiadając 

siedzibę we własnym budynku, przenosi się siedzibę do prywatnego lokalu, za który trzeba 

będzie płacić czynsz za wynajem. Miasto przebudowuje Plac Odrodzenia, buduje się z parking 

na 34 miejsca postojowe, przebudowane zostaną również chodniki, zjazdy publiczne oraz 

oświetlenie uliczne. Burmistrz zapewnił, że nikt z władz ZUS wcześniej nie rozmawiał z Samo-

rządem i nie informował o jakichkolwiek problemach z obecną siedzibą, tym bardziej powyż-

sza decyzja jest ogromnym zaskoczeniem, jednocześnie jest trudna do zrozumienia i przyję-

cia.  

 Nowa siedziba będzie znajdowała się w prywatnym budynku, gdzie został wykonany 

zjazd tuż przy przejściu dla pieszych, w bezpośrednim sąsiedztwie ronda. Burmistrz zapewnił, 

że nie ma nic wspólnego z decyzją dotyczącą przebudowy ronda i to nie samorząd podjął 

decyzję w tej sprawie. Nowy zjazd, będzie stwarzał zagrożenie dla uczestników ruchu drogo-

wego, a w szczególności dla dzieci i młodzieży uczęszczającej do dwóch pobliskich szkół, w 

których uczy się około 1300 uczniów. Zdaniem Burmistrza Miasta Wysokie Mazowieckie pod-
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jęte działania prowadzą do likwidacji w przyszłości Inspektoratu ZUS w Wysokiem Mazowiec-

kiem, co przyniesie negatywne skutki zarówno dla mieszkańców Miasta Wysokie Mazowiec-

kie, powiatu wysokomazowieckiego, jak i pracowników Inspektoratu.  

 Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko poinformował również o uroczystym wręczeniu 

dyplomu Honorowego Obywatela Miasta Wysokie Mazowieckie podczas Konwentu Morskie-

go w Gdańsku, w którym uczestniczyła delegacja samorządu Miasta Wysokie Mazowieckie na 

zaproszenie Kpt. ż.w inf. dr h.c. Zbigniewa Sulatyckiego Przewodniczącego Konwentu Mor-

skiego w Muzeum II Wojny Światowej w Gdańsku. Spotkanie było okazją do oficjalnego prze-

kazania kpt. ż.w. Zbigniewowi Sulatyckiemu dyplomu Honorowego Obywatela Miasta Wyso-

kie Mazowieckie. Spotkanie uświetniło wręczenie wyróżnień. Wszyscy zgromadzeni mieli 

możliwość obejrzenia prezentacji miasta Wysokie Mazowieckie, po czym delegacja naszego 

miasta wręczyła kpt. ż.w. Zbigniewowi Sulatyckiemu dyplom Honorowego Obywatela Miasta 

Wysokie Mazowieckie. 

Ponadto Burmistrz Miasta poinformował o: 

- otrzymanym dofinansowaniu na halę sportową z Programu Olimpia – Programu budowy 

przyszkolnych hal sportowych, przy Miejskim Zespole Szkół, w planie również budowa kor-

tów tenisowych, 

- planowanym terminie podpisania umowy dotyczącej dofinansowania budowy żłobka zloka-

lizowanego w okolicy Przedszkola Miejskiego Nr 2 w miesiącu lipcu, 

- otrzymanym dofinansowaniu na wyposażenie przez Miejski Ośrodek Kultury z Ministerstwa 

Kultury, 

- dofinansowaniu dla Ochotniczych Straży Pożarnych z Urzędu Marszałkowskiego,  

- otrzymanych środkach z Funduszu Pomocy Ukrainie, z z Urzędu Marszałkowskiego. 

- zakończeniu inwestycji ulicy Sportowej, trwa rozliczanie dofinansowania tj. Polskiego Ładu. 

- trwających inwestycjach tj. ul. Grunwaldzkiej , Placu Odrodzenia, Osiedlu Południe itd. 

-  Burmistrz Miasta p.Jarosław Siekierko przekazał zaproszenie w imieniu swoim  oraz Dyrek-

torów Przedszkoli Miejskich nr 1 i nr 2 w Wysokiem Mazowieckiem na wykład prof. dr. hab. 

n. med. dr. h.c. multi Henryka Skarżyńskiego z Instytutu Fizjologii i Patologii Słuchu 

w Kajetanach w dniu 16 czerwca o godz. 12:00. Tego samego dnia Instytut Fizjoterapii i Pato-

logii Słuchu przeprowadzi badania przesiewowe słuchu w przedszkolach miejskich. Burmistrz 

Miasta p. Jarosław Siekierko złożył podziękowanie za organizację wydarzenia i inicjatywę 

w tym przedmiocie.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Andrzej Tomasz Kamianowski nawiązał do wręczenia 

dyplomu Honorowego Obywatela Miasta Wysokie Mazowieckie podczas Konwentu Morskie-

go w Gdańsku, Kpt. ż.w inf. dr h.c. Zbigniewowi Sulatyckiemu, Przewodniczącemu Konwentu 

Morskiego w Muzeum II Wojny Światowej w Gdańsku. Radny stwierdził, że powinniśmy być 

dumni, że taka osoba jest honorowym obywatelem naszego miasta.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał czy są uwagi lub wnioski do przedsta-

wionego sprawozdania – nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że Rada Miasta przyjęła bez uwag 

sprawozdanie Burmistrza Miasta Wysokie Mazowieckie. 
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(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 7. Zapoznanie z informacją dotyczącą stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego 

w mieście. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że materiały zostały dostarczone 

oraz materiałem zajmowała się Komisja Funkcjonowania Miasta, poprosił o przedstawienie 

opinii komisji.  

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta p. Bogdan Matuszewski stwierdził, że ko-

misja zapoznała się z informacjami i przyjęła bez uwag. 

Burmistrz Miasta p. Jarosław Siekierko stwierdził, że w pierwszej kadencji, kiedy starostą 

powiatowym był p. Jacek Bogucki, który przekazał część budynku powiatu prokuraturze, 

to miasto przekazało teren okoliczny, ponieważ było ryzyko, że instytucja opuści miasto Wy-

sokie Mazowieckie, funkcjonowanie instytucji podnosi rangę miasta, powiatu. Burmistrz 

stwierdził, że dziwi się instytucjom w przedmiocie przeniesienia siedziby ZUS-u. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek powiedział, że na podstawie przedłożonych 

informacji można stwierdzić, że miasto jest miastem bezpiecznym, obserwuje się, że w sto-

sunku do roku ubiegłego zmalała ilość zdarzeń, nie stwierdzono większego zagrożenia, 

odnotowano wysoki poziom szczepień.  

W dyskusji wzięli udział: radny p.Bogdan Matuszewski, Burmistrz p. Jarosław Siekierko, 

Przewodniczący p.  Marek Kajurek, Burmistrz p. Jarosław Siekierko, Przewodniczący p.  Marek 

Kajurek, radny p. Bogdan Matuszewski , Burmistrz p. Jarosław Siekierko, radny p. Józef Soko-

lik, radny p. Bogdan Matuszewski (Ad Vocem), radny p.Przemysław Alkowski (Ad Vocem) 

radny p. Józef Sokolik, radny p. Bogdan Matuszewski, radny p.Wojciech Moczydłowski Bur-

mistrz p. Jarosław Siekierko, Przewodniczący p.  Marek Kajurek, Burmistrz p.  Jarosław Sie-

kierko, radny p.Adam Buciński, radny p. Wojciech Moczydłowski, Burmistrz p.  Jarosław Sie-

kierko, radny p.Wojciech Moczydłowski. 

 Rada Miasta poddała analizie przedmiotowy materiał. W dyskusji omawiono również 

działalność Straży Miejskiej w tym potrzebę zwiększenia jej składu, radni przypominali rów-

nież dawniejsze postulaty likwidacji Straży Miejskiej. W dyskuji poruszano temat związany 

z zatrudnieniem  i sytuacją na rynku pracy w służbach mundurowych.    

 Radny Wojciech Moczydłowski zapytał Burmistrza Miasta o  kwestię organizacji 

ruchu, bezpieczeństwa, miejsc parkingowych oraz zachowanie funkcjononalności placu 

zabaw w planowanej lokalizacji. Burmistrz stwierdził, że w kolejnych etapach po wyłonieniu 

projektanta, którego zadaniem będzie przedstawienie odpowiedniej koncepcji, będzie możli-

wość  odniesienia się do stosownego projektu. Ponadto Burmistrz Miasta p. Jarosław Siekier-

ko poinformował o planowanym złożeniu wniosku do BGK na kolejny budynek komunalny, 

otrzymanym pozwoleniu na budowę związanym ze skrzyżowaniem ul. DŁuga 

i ul. Jagiellońska, oraz weryfikacji możliwości sprowadzenia małej ilości repatriantów.  

 (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 8 Zapoznanie z informacją dotyczącą realizacji programu współpracy Miasta Wysokie 

Mazowieckie z organizacjami pozarządowymi w 2022 roku. 
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Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że informacja  była przedmiotem 

analizy   komisji Kultury i Oświaty oraz komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej, poprosił 

o stanowiska komisji. 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty poinformowała, że komisja przyjęła informację 

bez uwag.   

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej p. Karol Nowicki poinformował, 

że komisja zapoznała się z informacją i przyjęła informację bez uwag. 

Przewodniczący Rady Miasta p.  Marek Kajurek zapytał o głosy w dyskusji, nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta p.  Marek Kajurek poddał pod głosowanie przyjęcie informacji 

dotyczącej realizacji programu współpracy Miasta Wysokie Mazowieckie z organizacjami 

pozarządowymi w 2022 roku. 

czas głosowania: 30 maja 2023, godz. 12:29, wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Przemysław Alkowski (ZA), Adam Buciński (ZA), Lech Kazimierz Jamiołkowski 

(ZA), Maciej Robert Janik (ZA), Katarzyna Jańczuk (ZA), Marek Kajurek (ZA), Andrzej Tomasz 

Kamianowski (ZA), Bogdan Matuszewski (ZA), Sławomir Mioduszewski (ZA), Wojciech Mo-

czydłowski (ZA), Krzysztof Murawski (ZA), Karol Nowicki (ZA), Damian Podbielski (ZA), Józef 

Sokolik (ZA), Sylwia Wasilewska (ZA) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 7. Przyjęcie informacji dotyczącej realizacji uchwały w sprawie określenia zasad naby-

wania, zbywania i obciążania nieruchomości gruntowych miasta stanowiących własność 

miasta oraz ich najmu na okres dłuższy niż 3 lata. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poinformował, że informacja była omawiana 

na komisji Funkcjonowania Miasta, oraz komisji Finansowej poprosił o stanowiska komisji. 

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta poinformował, że komisja pozytywnie zao-

piniowała powyższe. 

Przewodniczący Komsji Finansowej Wojciech Moczydłowski poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała powyższą informację.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek zapytał o głosy w dyskusji  , nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie przyjęcie informacji 

dotyczącej realizacji uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania 

nieruchomości gruntowych miasta stanowiących własność miasta oraz ich najmu na okres 

dłuższy niż 3 lata. 

Głosowanie w sprawie przyjęcia informacji dotyczącej realizacji uchwały w sprawie określenia 

zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości gruntowych miasta stanowiących 

własność miasta oraz ich najmu na okres dłuższy niż 3 lata. - czas głosowania: 30 maja 2023, 

godz. 12:31, wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: Przemysław Alkowski (ZA), Adam Buciński (ZA), Lech Kazimierz Jamiołkowski 

(ZA), Maciej Robert Janik (ZA), Katarzyna Jańczuk (ZA), Marek Kajurek (ZA), Andrzej Tomasz 

Kamianowski (ZA), Bogdan Matuszewski (ZA), Sławomir Mioduszewski (ZA), Wojciech Moczy-

dłowski (ZA), Krzysztof Murawski (ZA), Karol Nowicki (ZA), Damian Podbielski (ZA), Józef Soko-

lik (ZA), Sylwia Wasilewska (ZA) 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że informacja została przyjęta jed-

nogłośnie.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek ogłosił 10 minutową przerwę w posiedzeniu.  

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 10  Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany w składzie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący Rady Miasta Wysokie Mazowieckie poinformował, że projekt uchwały zo-

stał dostarczony wszystkim radnym w formie elektronicznej, zostanie uzupełniony skład Ko-

misji Skarg, Wniosków i Petycji, która zgodnie ze statutem powinna liczyć 5 osób.  

 Ponadto Przewodniczący poinformował, że 28 lutego 2023 roku wpłynął wniosek 

radnego Przemysława Alkowskiego wyrażającego chęć pracy w komisji Skarg Wniosków 

i Petycji. Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy radny Przemysław Alkowski wyraża zgodę 

na dołączenie do grona kandydatów Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radny Przemysław Alkowski wyraził zgodę.  

Przewodniczący Rady Miasta Wysokie Mazowieckie p. Marek Kajurek poprosił o zgłaszanie 

kandydatów do pracy w komisji.  

Radny p. Józef Sokolik zgłosił kandydaturę radnego p. Krzysztofa Murawskiego. 

Radny p. Krzysztof Murawski wyraził zgodę.  

Przewodniczący Rady Miasta Wysokie Mazowieckie p. Marek Kajurek zapytał czy są inne 

kandydatury , nie zgłoszono, w związku z czym stwierdził., że zamyka listę kandydatów.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że głosowanie odbędzie się 

w kolejności alfabetycznej. 

Radny p.  Józef Sokolik stwierdził , że formuła głosowania jest narzucona przez system tj. za, 

przeciw, wstrzymuje się , poprosił o doprecyzowanie zasad głosowania, zdaniem radnego 

każdy z radnych ma w głosowaniu jeden głos za, którego może nie użyć i wówczas głos bę-

dzie głosem wstrzymującym się. Wstrzymujący się głos, będzie wówczas, jeżeli głosujący 

radny ani na jednej ani na drugiej planszy głosowania nie wybierze żadnego przycisku za.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że głosowanie zostanie przepro-

wadzone z przedstawioną metodyką głosowania, w kolejności alfabetycznej. (uwag nie zgło-

szono). 

Głosowano w sprawie: powołania p. Przemysława Alkowskiego do składu komisji Skarg Wni-

osków i Petycji. .  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 10, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (5) 
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 Przemysław Alkowski, Marek Kajurek, Bogdan Matuszewski, Wojciech Moczydłowski, Sylwia 

Wasilewska 

BRAK GŁOSU (10) 

 Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert Janik, Katarzyna Jańczuk, 

Andrzej Tomasz Kamianowski, Sławomir Mioduszewski, Krzysztof Murawski, Karol Nowicki, 

Damian Podbielski, Józef Sokolik 

Głosowano w sprawie: 

 powołania p. Krzysztofa Murawskiego do składu komisji Skarg Wniosków i Petycji. .. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (9) 

 Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert Janik, Katarzyna Jańczuk, 

Andrzej Tomasz Kamianowski, Sławomir Mioduszewski, Karol Nowicki, Damian Podbielski, 

Józef Sokolik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

 Krzysztof Murawski 

BRAK GŁOSU (5) 

 Przemysław Alkowski, Marek Kajurek, Bogdan Matuszewski, Wojciech Moczydłowski,  

Sylwia Wasilewska 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że powołany na członka komisji 

Skarg Wniosków i Petycji został radny p. Krzysztof Murawski.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poprosił o zgłaszanie kandydatur na Prze-

wodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radny Sławomir Mioduszewski zgłosił kandydaturę radnego p. Macieja Janika dotychczaso-

wego Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radna p. Katarzyna Jańczuk poparła zgłoszenie kandydatury radnego p. Macieja Janika doty-

chczasowego Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radny p. Przemysław Alkowski zgłosił kandydaturę Radnego p.  Krzysztofa Murawskiego.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek zapytał Radnego Krzysztofa Murawskiego 

czy wyraża zgodę.  

Radny p. Krzysztof Murawski nie wyraził zgody. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek zapytał radnego Macieja Janika czy wyraża 

zgodę na pełnienie Funkcji Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Radny Maciej p. Robert Janik wyraził zgodę.  

Przewodniczący Rady p. Marek Kajurek w związku brakiem zgłoszeń kolejnych kandydatów 

zamkną listę kandydatów. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie powołanie p. Ma-

cieja Janika na Przewodniczącego komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Głosowano w sprawie: 

 powołania p. Macieja Janika na Przewodniczącego komisji Skarg Wniosków i Petycji 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

 Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert Janik, Katarzyna Jańczuk, Marek 

Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan Matuszewski, Sławomir Mioduszewski, 

Wojciech Moczydłowski, Krzysztof Murawski, Karol Nowicki, Damian Podbielski, Józef Soko-

lik, Sylwia Wasilewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

 Przemysław Alkowski 

Radny p. Maciej Janik złożył podziękowania radnym Rady Miasta za wybór.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że Przewodniczącym komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji został p. Maciej Janik.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że w związku z wyborem dotych-

czasowego zastępcy na przewodniczącego należy wybrać Wiceprzewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów spośród do-

tychczasowych członków komisji.  

Radna p. Katarzyna Jańczuk zgłosiła kandydaturę radnego Sławomira Mioduszewskiego. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek zapytał radnego Sławomira Mioduszewskie-

go czy wyraża zgodę.  

Radny p. Sławomir Mioduszewski nie wyraził zgody. 

Radny p. Maciej Janik zgłosił kandydaturę radnego Damiana Podbielskiego. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek zapytał radnego Damiana Podbielskiego 

czy wyraził zgodę.  

Przewodniczący Rady p. Marek Kajurek w związku brakiem zgłoszeń kolejnych kandydatów, 

zamknął listę kandydatów. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że kandydatem na Wiceprzewod-

niczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji jest p. Damian Podbielski, poddał pod głosowanie 

kandydaturę.  

Głosowano w sprawie: 

 powołania p. Damiana Podbielskiego na Zastępcę Przewodniczącego komisji Skarg Wni-

osków i Petycji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (14) 

 Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert Janik, 

Katarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan Matuszewski, Sła-

womir Mioduszewski, Wojciech Moczydłowski, Krzysztof Murawski, Karol Nowicki, Józef So-

kolik, Sylwia Wasilewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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 Damian Podbielski 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek przedstawił Skład Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji po zmianach, odczytał wyświetlony radnym projekt przedmiotowej uchwały, poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

 podjęcia Uchwały w sprawie zmiany w składzie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji..  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (15) 

 Przemysław Alkowski, Adam Buciński, Lech Kazimierz Jamiołkowski, Maciej Robert Janik, 

Katarzyna Jańczuk, Marek Kajurek, Andrzej Tomasz Kamianowski, Bogdan Matuszewski, Sła-

womir Mioduszewski, Wojciech Moczydłowski, Krzysztof Murawski, Karol Nowicki, Damian 

Podbielski, Józef Sokolik, Sylwia Wasilewska 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził , że uchwała została podjęta 

jednoglośnie.  

(Uchwała Nr XLIX/297/2023  Rady Miasta Wysokie Mazowieckie z dnia 30 maja 2023 roku 

w sprawie zmiany w składzie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. w załączeniu do protokołu). 

 (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 11. Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany składu stałej komisji Rady Miasta Wysokie Ma-

zowieckie. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został 

dostarczony wszystkim radnym w formie elektronicznej. 

Przewodniczący Rady p. Marek Kajurek poprosił o zgłaszanie kandydatur na członka komisji 

ds. Rodziny i Polityki Społecznej. 

Radna Katarzyna Jańczuk zgłosiła kandydaturę p. Krzysztofa Murawskiego 

Przewodniczący Rady p. Marek Kajurek zapytał czy zgłoszony wyraża zgodę na kandydowa-

nie.  

Radny p. Krzysztof Murawski wyraził zgodę. 

Przewodniczący Rady p. Marek Kajurek w związku brakiem zgłoszeń kolejnych kandydatów 

zamknął listę kandydatów. 

 Przewodniczący Rady p. Marek Kajurek poddał pod glosowanie powołanie radnego Krzysz-

tofa Murawskiego w skład członków komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej.  

Głosowanie w sprawie Głosowanie w sprawie powołania p. Krzysztofa Murawskiego do skła-

du komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej. - czas głosowania: 30 maja 2023, godz. 13:08, 

wyniki: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Przemysław Alkowski (ZA), Adam Buciński (ZA), Lech Kazimierz Jamiołkowski 

(ZA), Maciej Robert Janik (ZA), Katarzyna Jańczuk (ZA), Marek Kajurek (ZA), Andrzej Tomasz 

Kamianowski (ZA), Bogdan Matuszewski (ZA), Sławomir Mioduszewski (ZA), Wojciech Mo-

czydłowski (ZA), Krzysztof Murawski (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Karol Nowicki (ZA), Damian Podbiel-

ski (ZA), Józef Sokolik (ZA), Sylwia Wasilewska (ZA) 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLVII.297.2023.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLVII.297.2023.pdf/attachment.1
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Przewodniczący Rady p. Marek Kajurek poprosił o zgłaszanie kandydatów na stanowisko 

Zastępcy Przewodniczącego Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej. 

Radny p. Karol Nowicki zgłosił kandydaturę radnego p. Krzysztofa Murawskiego. 

Radny p. Krzysztof Murawski nie wyraził zgody. 

Radna p. Katarzyna Jańczuk zaproponowała kandydaturę radnej p. Sylwii Wasilewskiej 

Przewodniczący Rady p. Marek Kajurek zapytał czy radna Sylwia Wasilewska wyraża zgodę 

na pełnienie funkcji, Wiceprzewodniczącej komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej.  

Radna p. Sylwia Wasilewska wyraziła zgodę.  

Przewodniczący Rady p. Marek Kajurek w związku brakiem zgłoszeń kolejnych kandydatów 

zamknął listę kandydatów. 

Przewodniczący Rady p. Marek Kajurek poddał pod glosowanie powołanie radnej Sylwii 

Wasilewskiej na Wiceprzewodniczącą komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej. 

Głosowanie w sprawie powołania radnej Sylwii Wasilewskiej do pełnienia funkcji Zastępcy 

Przewodniczącego ds. Rodziny i Polityki Społecznej. - czas głosowania: 30 maja 2023, godz. 

13:13, wyniki: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Przemysław Alkowski (ZA), Adam Buciński (ZA), Lech Kazimierz Jamiołkowski 

(ZA), Maciej Robert Janik (ZA), Katarzyna Jańczuk (ZA), Marek Kajurek (ZA), Andrzej Tomasz 

Kamianowski (ZA), Bogdan Matuszewski (ZA), Sławomir Mioduszewski (ZA), Wojciech Mo-

czydłowski (ZA), Krzysztof Murawski (ZA), Karol Nowicki (ZA), Damian Podbielski (ZA), Józef 

Sokolik (ZA), Sylwia Wasilewska (BRAK GŁOSU) 

Przewodniczący Rady p. Marek Kajurek stwierdził, że radna Sylwia Wasilewska została po-

wołana na Zastępcę Przewodniczącego Komisji ds. Rodziny i Polityki Społecznej.  

Przewodniczący Rady p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt Uchwały w sprawie  

sprawie zmiany składu stałej komisji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie, Uchwała została 

wyświetlona na projektorze oraz udostępniona w systemie eSesja. 

Głosowanie w sprawie podjęcia Uchwały w sprawie zmiany składu stałej komisji Rady Miasta 

Wysokie Mazowieckie. - czas głosowania: 30 maja 2023, godz. 13:14, wyniki: ZA: 14, PRZE-

CIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Przemysław Alkowski (ZA), Adam Buciński (ZA), Lech Kazimierz Jamiołkowski 

(ZA), Maciej Robert Janik (ZA), Katarzyna Jańczuk (ZA), Marek Kajurek (ZA), Andrzej Tomasz 

Kamianowski (ZA), Bogdan Matuszewski (ZA), Sławomir Mioduszewski (ZA), Wojciech Mo-

czydłowski (ZA), Krzysztof Murawski (ZA), Karol Nowicki (ZA), Damian Podbielski (ZA), Józef 

Sokolik (ZA), Sylwia Wasilewska (BRAK GŁOSU) 

Uchwała Nr XLIX/298/2023 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie z dnia 30 maja 2023 roku 

w sprawie zmiany składu stałej komisji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 

Ad. 12 Podjęcie Uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych i udostępnienie kanału technologicznego. 

Przewodniczący Rady p. Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został radnym 

dostarczony za pomocą systemu eSesja, projekt był przedmiotem opinii komisji Finansowej, 

poprosił o przedstawienie stanowiska komisji. 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLIX.298.2023.pdf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/XLIX.298.2023.pdf/attachment.1
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Pozytywną opinię do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący komisji Finansowej p. 

Wojciech Moczydłowski 

Przewodniczący Rady p. Marek Kajurek zapytał o głosy w dyskusji. 

Radny p. Przemysław Alkowski zapytał o przybliżone wpływy związane z tyt. ustalenia opłaty 

za korzystanie z kanału technologicznego. Jak wygląda sytuacja pod kątem linii napowietrz-

nych? Czy opłaty są jednakowe? Czy ustawodawca daje możliwość regulowania wysokości 

opłat oraz czy jest obowiązek uchwalania w tym zakresie opłat?     

 Radny wskazał, że zgodnie z zasadami techniki prawodawczej nie należy powtarzać 

aktów powszechnie obowiązujących, rozporządzenie ministra cyfryzacji obowiązuje od 2016 

roku, i powinno już być wykonywane. 

Burmistrz Miasta p. Jarosław Siekierko odpowiedział na pytania, stwierdził, że samorząd nie 

jest w stanie przewidzieć przybliżonych wpływów, ponieważ odbywa się to na zgłoszenie 

zainteresowanych stron, podobnie jak trudne jest oszacowanie wpływu do budżetu np. za 

zajecie pasa drogowego, sprzedaży mienia komunalnego - wychodzi to w trakcie roku, a za-

daniem burmistrza jest odpowiednie prowadzenie budżetu.  Nie da się przewidzieć, kto wy-

stąpi wnioskiem w tym przedmiocie, stawki wynikają z rozporządzenia, jedna z firm prowa-

dząca inwestycje na terenie miasta wystąpiła o decyzję lokalizacyjną, taką uchwałę należy 

wprowadzić żeby wprowadzić opłatę. 

Przewodniczący Rady p. Marek Kajurek zapytał o głosy w dyskusji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały.  

Głosowanie w sprawie podjęcia Uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych i udostępnienie kanału technologicznego. - czas głosowania: 30 

maja 2023, godz. 13:28, wyniki: ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0  

Wyniki imienne: Przemysław Alkowski (PRZECIW), Adam Buciński (ZA), Lech Kazimierz Ja-

miołkowski (ZA), Maciej Robert Janik (ZA), Katarzyna Jańczuk (ZA), Marek Kajurek (ZA), An-

drzej Tomasz Kamianowski (ZA), Bogdan Matuszewski (ZA), Sławomir Mioduszewski (ZA), 

Wojciech Moczydłowski (ZA), Krzysztof Murawski (ZA), Karol Nowicki (ZA), Damian Podbielski 

(ZA), Józef Sokolik (ZA), Sylwia Wasilewska (ZA) 

Przewodniczący Rady p. Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta. 

(Uchwała Nr XLIX/299/2023 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie z dnia 30 maja 2023 roku w 

sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych i udostępnienie 

kanału technologicznego w załączeniu do protokołu) 

Ad.13 Podjęcie Uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został 

dostarczony wszystkim radnym w formie elektronicznej, był przedmiotem analizy komisji 

Finansowej. Poprosił o opinię komisji.  

Przewodniczący Komisji Finansowej p. Wojciech Moczydłowski przedstawił pozytywną opi-

nię komisji do projektu uchwały. 

Informacje w sprawie przedstawiła Skarbnik Miasta p. Renata Kamińska  

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek zapytał o głosy w dyskusji – nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 rok. 

Głosowanie w sprawie podjęcia Uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 rok. - 

czas głosowania: 30 maja 2023, godz. 13:32, wyniki: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Przemysław Alkowski (ZA), Adam Buciński (ZA), Lech Kazimierz Jamiołkowski 

(ZA), Maciej Robert Janik (ZA), Katarzyna Jańczuk (ZA), Marek Kajurek (ZA), Andrzej Tomasz 

Kamianowski (ZA), Bogdan Matuszewski (ZA), Sławomir Mioduszewski (ZA), Wojciech Mo-

czydłowski (ZA), Krzysztof Murawski (ZA), Karol Nowicki (ZA), Damian Podbielski (ZA), Józef 

Sokolik (ZA), Sylwia Wasilewska (ZA) 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jed-

nogłośnie.  

(Uchwała Nr  XLIX/300/2023Rady Miasta Wysokie Mazowieckie z dnia 30 maja 2023 roku 

w sprawie zmian w budżecie miasta na 2023 rok w załączeniu do protokołu) 

Ad. 14 Interpelacje i wnioski. 

Nie zgłoszono. 
 (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad.15 Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poinformował, o: 

a.  Wpłynięciu raportu o stanie miasta Wysokie Mazowieckie za 2022 rok, dokument zo-

stał udostępniony radnym za pomocą systemu eSesja, jest dostępny na BIP urzędu 

oraz stronie internetowej, dokument wpłynął w ustawowym terminie.  

b.  Wpłynięciu pisma tj. NK – II.40.7.2023.AKR z Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego 

tzw. analizy działalności uchwałodawczej organów jednostek samorządu terytorialne-

go za 2022 rok.  Postępowanie nadzorcze wszczęto wobec trzech uchwał tj. Uchwały 

nr XLI/240/2022 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie z dnia 28 września 2022 r. w 

sprawie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz organizacjami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2023 rok., Uchwały nr 

XLIII/253/2022 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie z dnia 29 listopada 2022 r. w 

sprawie określenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu stosowanej do obliczenia wyso-

kości zwrotu rodzicom kosztów dowożenia dzieci niepełnosprawnych, uchwały Nr 

XXXVI/214/2022 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie z dnia 29 marca 2022 r. w spra-

wie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bez-

domności zwierząt na terenie Miasta Wysokie Mazowieckie''. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poinformował, że projekt stanowiska został 

radnym udostępniony w systemie eSesja, może to być przygotowanie do likwidacji ZUS-u 

w Wysokiem Mazowieckie, warto dbać o to by instytucje ,, miastotwórcze” funkcjonowały 

w Wysokiem Mazowieckiem. Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek odczytał stano-

wisko: 
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 Rada Miasta Wysokie Mazowieckie wyraża zaniepokojenie w sprawie przeniesienia 

siedziby Inspektoratu Zakładu Ubezpieczeń Społecznych w Wysokiem Mazowieckiem, zlokali-

zowanego przy ul. Plac Odrodzenia 5 na nową lokalizację przy ul. Mystkowska 43. 

 Niezrozumiałym jest dla nas fakt, że Zakład Ubezpieczeń Społecznych posiadając sie-

dzibę we własnym budynku, przenosi siedzibę do prywatnego lokalu, za który będzie zobo-

wiązany ponosić opłaty w postaci czynszu za wynajem. Samorząd miasta Wysokie Mazo-

wieckie od zawsze czyni starania i wspiera instytucje państwowe działające na terenie mia-

sta, szczególnie te, które służą jego mieszkańcom, dbając tym samym o miejsca pracy. 

W trosce o bezpieczeństwo i komfort klientów korzystających z usług ZUS przebudowywany 

jest przez Samorząd Miasta Wysokie Mazowieckie Plac Odrodzenia przy współudziale środ-

ków z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg z parkingiem na 34 miejsca postojowe 

i przebudową nawierzchni, skrzyżowania, infrastruktury drogowej, przebudowane zostaną 

również chodniki, zjazdy publiczne oraz oświetlenie uliczne. Obecna lokalizacja Inspektoratu 

ZUS w Wysokiem Mazowieckiem jest idealnym miejscem dla klientów, z uwagi na bliskość 

centrum miasta, a jednocześnie usytuowanie w spokojnym miejscu. Nikt z władz ZUS wcze-

śniej nie rozmawiał z Samorządem i nie informował o jakichkolwiek problemach z obecną 

siedzibą, tym bardziej powyższa decyzja jest ogromnym zaskoczeniem, jednocześnie jest 

trudna do zrozumienia i przyjęcia.  

   Przede wszystkim należy podkreślić, iż nowa siedziba przenosi się w miejsce, gdzie 

został wykonany zjazd tuż przy przejściu dla pieszych, w bezpośrednim sąsiedztwie ronda. 

Taka lokalizacja, w związku z funkcjonowaniem Inspektoratu ZUS w nowej siedzibie, będzie 

stwarzała zagrożenie dla uczestników ruchu drogowego, a w szczególności dla dzieci i mło-

dzieży uczęszczającej do dwóch pobliskich szkół, w których uczy się około 1300 uczniów. 

  Zdaniem Rady Miasta Wysokie Mazowieckie podjęte działania prowadzą do likwidacji 

w przyszłości Inspektoratu ZUS w Wysokiem Mazowieckiem, co przyniesie negatywne skutki 

zarówno dla mieszkańców Miasta Wysokie Mazowieckie, powiatu wysokomazowieckiego, 

jak i pracowników Inspektoratu. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek zapytał o uwagi, propozycje głosy w dyskusji.  

Radny p. Przemysław Alkowski wniósł o procedowanie stanowiska na następnej sesji celem 

przedyskutowania stanowiska z wyborcami. 

Radny p. Józef Sokolik stwierdził, że sprawa jest na tyle pilna, że odkładanie jej na następną 

sesję jest nieporozumieniem, zapytał Przewodniczącego Rady, co zrobi z podjętym stanowi-

skiem.  Zdaniem radnego stanowisko powinno być wysłane do władz krajowych i wojewódz-

kich ZUS-u, Premiera, oraz Prezesa PiS. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że zapadła decyzja, aby podjąć 

maksymalnie skuteczne działania, ponieważ było wiele prób przeniesień różnych instytucji 

z terenu miasta Wysokie Mazowieckie. Zdaje sobie sprawę, że jeżeli nie można tego zrobić za 

jednym razem, to można zrobić tzw. małymi krokami. 

Radny Bogdan Matuszewski stwierdził, że sprawa została dokładnie przemyślana i przeanali-

zowana, zaniepokojenie komisji wzbudziło, że obecna siedziba jest dobrze ulokowana, w 

okolicy trwa inwestycja samorządu Miasta Wysokie Mazowieckie tj. remont Placu 
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 Odrodzenia przy współudziale środków z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg z parkingiem 

na 34 miejsca postojowe i przebudową nawierzchni, skrzyżowania, infrastruktury drogowej, 

przebudowane zostaną również chodniki, zjazdy publiczne oraz oświetlenie uliczne nowa 

siedziba przenosi się w miejsce, gdzie został wykonany zjazd tuż przy przejściu dla pieszych, 

w bezpośrednim sąsiedztwie ronda. 

Radny p. Krzysztof Murawski stwierdził, że stanowisko należy przyjąć w dniu dzisiejszym, 

jeżeli wymaga dopracowania można zrobić przerwę i je przedyskutować, zaproponował 

wprowadzenie zmian w treści stanowiska  i zamianę słowa „zaniepokojenie“ na „sprzeciw“ . 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Adam Buciński stwierdził, że postawiono samorząd przed 

faktem dokonanym, podpisano umowę po cichu, wykonano zagrażający bezpieczeństwu 

wjazd. Radny zaproponował rozesłanie stanowiska, radnym powiatowym.  Wskazał na dwa 

skutki sytuacji; zagrożenie bezpieczeństwa, jako skutek natychmiastowy, oraz skutek długo-

falowy tj. przeniesienie siedziby ZUS z Wysokiego Mazowieckiego. Radny odniósł się do kwe-

stii procedury dołączenia do porządku materiałów, po ustawowym terminie. Stwierdził, że 

procedura, nie jest niczym nadzwyczajnym, jest to dopuszczalne, szczególnie w sytuacjach, 

które wymagają pilnej interwencji.  

Burmistrz Miasta p. Jarosław Siekierko dzisiaj wjazd nie wymaga pozwolenia na budowę, 

odbywa się to na podstawie zaopiniowania opinii policji, obecny Dyrektor zapewniał, że ZUS 

będzie funkcjonował. Od tygodnia są pytania mieszkańców. Co tam się dzieje? Jak można od 

razu przy przejściu dla pieszych od razu zaprojektować zjazd?  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Andrzej Tomasz Kamianowski stwierdził, że rozmawiał 

z wieloma mieszkańcami na ten temat, którzy są zaniepokojeni kwestią bezpieczeństwa. 

Zdaniem radnego mieszkańcy poprą stanowisko, stanowisko nie jest zaskoczeniem, ponie-

waż było omawiane na komisjach.  

Radna p. Katarzyna Jańczuk stwierdziła, że wjazd stwarza zagrożenie, radna zastanawia, po 

co kolejny wjazd oraz dlaczego radni powiatowi są w powyższej kwestii bierni.  

Radna p. Sylwia Wasilewska stwierdziła, że spotkała się z pytaniami mieszkańców, co miasto 

tam robi, kto wydał na to pozwolenie.  Jest to kwestia w gestii Powiatu. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek zapytał radnych czy są głosy sprzeciwu wo-

bec zamiany słowa „zaniepokojenie“ na „sprzeciw” ( nie zgłoszono).  

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek poddał pod głosowanie przyjęcia stanowiska 

dotyczącego przeniesienia siedziby Inspektoratu Zakładu Ubezpieczeń Społecznych w Wyso-

kiem Mazowieckiem po zmianie dotyczącej zamiany słowa słowa „zaniepokojenie“ na 

„sprzeciw”  

Głosowanie w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego przeniesienia siedziby Inspektora-

tu Zakładu Ubezpieczeń Społecznych w Wysokiem Mazowieckiem ( z autopoprawką). - czas 

głosowania: 30 maja 2023, godz. 14:01, wyniki: ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: Przemysław Alkowski (BRAK GŁOSU), Adam Buciński (ZA), Lech Kazimierz 

Jamiołkowski (ZA), Maciej Robert Janik (ZA), Katarzyna Jańczuk (PRZECIW), Marek Kajurek 

(ZA), Andrzej Tomasz Kamianowski (ZA), Bogdan Matuszewski (ZA), Sławomir Mioduszewski 

(ZA), Wojciech Moczydłowski (ZA), Krzysztof Murawski (ZA), Karol Nowicki (ZA), Damian 

Podbielski (BRAK GŁOSU), Józef Sokolik (ZA), Sylwia Wasilewska (ZA) 

Radna p. Katarzyna Jańczuk wniosła o ponowienie głosowania w związku z pomyłką, radna 

popiera stanowisko omyłkowo zagłosowała przeciw.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek w związku z brakiem głosów sprzeciwu, po-

nowił głosowanie w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego przeniesienia siedziby Inspek-

toratu Zakładu Ubezpieczeń Społecznych w Wysokiem Mazowieckiem. ( z autopoprawką 

słowa ,,zaniepokojenie" na ,,sprzeciw") - czas głosowania: 30 maja 2023, godz. 14:05, wyniki: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: Przemysław Alkowski (BRAK GŁOSU), Adam Buciński (ZA), Lech Kazimierz 

Jamiołkowski (ZA), Maciej Robert Janik (ZA), Katarzyna Jańczuk (ZA), Marek Kajurek (ZA), 

Andrzej Tomasz Kamianowski (ZA), Bogdan Matuszewski (ZA), Sławomir Mioduszewski (ZA), 

Wojciech Moczydłowski (ZA), Krzysztof Murawski (ZA), Karol Nowicki (ZA), Damian Podbielski 

(BRAK GŁOSU), Józef Sokolik (ZA), Sylwia Wasilewska (ZA) 

Przewodniczący Rady Miasta p. Marek Kajurek stwierdził, że stanowisko zostało podjęte 

jednogłośnie.  

Ad. 16 Zapytania i wolne wnioski. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad. 17 Zamknięcie obrad sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta  

zamknął XLIX sesję Rady Miasta godz. 1402.  

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta)  

Integralną część protokołu stanowi wykaz głosowań imiennych oraz nagranie obrad sesji.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Damian Cieślukiewicz 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta Wysokie Mazowieckie 

   Marek Kajurek 


